
 

Hong Kong Airlines Declaration Form for travelling to Sapporo New Chitose 
International Airport & Okinawa Naha International Airport  

香港航空前往日本(札幌新千歲及沖繩那霸機場)申報表 
 

HX/SDD/GS/Form 360/Rev. 00/29-DEC-22 

Name姓名  

Travel document no. 旅遊證件號碼  

Flight number航班編號  

Flight Date航班日期  

Routing 航段 *Select √ for your destination 選擇 √ 於目的地 

From 從 To 到 

香港 

Hong Kong 

*札幌 (新千歲機場) 

Sapporo (New Chitose International Airport)  
              *沖繩 (那霸機場) 

Okinawa (Naha International Airport)  

I declare that the above information is true and accurate to my best knowledge, and agree that such 

information will be processed and used in accordance with Hong Kong Airlines Privacy Policy 

(https://www.hongkongairlines.com/en_HK/privacypolicy). I shall be fully liable for any damages to Hong Kong 

Airlines caused by my misrepresentation or omission of any facts or misleading information provided in this 

declaration form.本人聲明以上資料據本人所知及所信，均屬正確無誤，並同意香港航空根據其《私隱

政策》 

(https://www.hongkongairlines.com/zh_HK/privaypolicy) 處理及使用本人所提供資料。就本人在本申報表

中的失實陳述或任何事實遺漏或誤導性信息而對香港航空所造成的任何損害，本人將承擔全部責任。 

 

  

Travel history 旅遊記錄 YES 是 NO否 

Have you stayed at Mainland China in the past 7 days? 
 
您在過去 7天內至今，是否曾在中國內地逗留？ 

  

Date: 
日期: _____________________________________ 

Signature: 
旅客簽名: ______________________________________ 

https://www.hongkongairlines.com/en_HK/privacypolicy
https://www.hongkongairlines.com/zh_HK/privaypolicy

